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In eerste instantie stond dit agendapunt als hamerstuk geagendeerd. Als CDA-

fractie stemden wij daar in eerste instantie ook mee in. Echter, het voorgesteld 

besluit is naar mijn inziens van dien aard dat het nog wel een keer aan de orde 

moet komen in deze Raadsvergadering. 

Als CDA-fractie zijn wij het voor een groot deels eens met het voorliggende 

raadsvoorstel. Het starten met de gescheiden inzameling van luiers en 

incontinentieafval zien wij als een goed plan. Het verhoogt de dienstverlening 

en het geeft een kostenbesparing voor bepaalde doelgroepen. Ook zorgt het 

plaatsen van 11 semi-ondergrondse containers er voor dat in ieder dorp het 

incontinentieafval verzameld kan worden, waardoor het voor onze inwoners zo 

eenvoudig mogelijk gemaakt wordt om het afval weg te brengen. 

Ook kunnen wij ons vinden in het voorgesteld besluit om te stoppen met de 

inzameling van groenafval in Maasbommel. Hier staat tegenover dat de 

inzamellocatie op de gemeentewerf verruimd wordt, waardoor er een prima 

alternatief geboden wordt. 

Waar wij als fractie enigszins moeite mee hebben, is het feit dat we 

voornemens zijn te stoppen met de extra GFT-inzameling in de zomermaanden. 

We zijn het niet per definitie oneens met deze maatregel, maar we vinden het 

te makkelijk hoe hierover gesproken wordt in het raadsvoorstel. Er wordt 

gesteld dat inwoners een slechtere dienstverlening kunnen ervaren door te 

stoppen met de extra inzameling. Dit is een veronderstelling die niet getoetst is 

in onze gemeente, omdat er geen bewonersonderzoek is geweest. Het enkel 

navragen naar ervaringen bij uitgiftepunten dekt wat ons betreft niet de hele 

lading. Ook vinden we het niet correct om ons te baseren op het aantal GFT 

gerelateerde meldingen bij het KCC. Gaat iedere inwoner die een probleem 

ervaart of ontevreden is met de dienstverlening, een klacht indienen bij het 

KCC? Ik denk het niet.  

Daarbij hebben we niet in beeld over hoe veel huishoudens het gaat die wél 

graag gebruik maken van de extra inzameling. We zien enkel in grafieken het 

aangeboden GFT aanval per maand in tonnen, maar niet om hoe veel mensen 

het gaat. Hierdoor is het wat ons betreft moeilijk om een goede afweging te 

maken. 

Als we stoppen met de extra inzameling in de zomer, krijgen onze inwoners 

€7,53 besparing op de afvalstoffenheffing. Op een bedrag van 292 euro is dit 



een teruggave van zo’n 2,5 procent. Maar voor dit bedrag wordt wel wekelijks 

de Gft-container opgehaald in de zomermaanden. Als we hiermee stoppen, 

betekent het dat er zo’n 7 à 8 keer minder de container wordt opgehaald. Voor 

een bedrag à €7,53 is dat in verhouding een goede deal. Als je zelf naar de 

gemeentewerf moet rijden ben je meer kwijt, laat staan als je geen aanhanger 

hebt en deze moet huren!  

In het kader van het solidariteitsprincipe betaalt ieder huishouden mee aan de 

extra ophaalronde, of je nou een grote tuin met veel groenafval hebt of in een 

appartement woont met een beperkt aandeel afval. Maar wat ons betreft blijft 

het een moeilijke inschatting, zonder daarbij de bewoners erover bevraagd te 

hebben. Hoe gaat deze beperking van de dienstverlening bevallen in de 

gemeente? Who knows. We zitten nu in februari, maar wat als het weer 

warmer wordt, wat krijgen we dan voor een situatie? Als alternatief voor het 

stopzetten van de dienstverlening staat in de evaluatie dat door onze 

gemeente voorgesteld is om eventueel de mogelijkheid aan inwoners te bieden 

om hun kleine GFT-container gratis om te ruilen voor een grotere. Kan de 

wethouder hier meer duiding aan geven? 

Nogmaals, wij begrijpen het voorliggend besluit en zijn er ook niet per se tegen. 

Waar we wel moeite mee hebben, is het feit dat met de informatie die ons 

voorligt, het moeilijk te meten is wat dit voor een maatschappelijk effect op 

onze gemeente gaat hebben. Wij horen graag wat de andere fracties binnen 

deze Raad hier van vinden. 


